
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål 228 af 28. november 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske af ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Jensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Else Veggerby 

  

16. december 2014 
J.nr. 14-5117657 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 228
Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, om Skatteministeriet og SKAT vil efterleve afgørelsen i 

Landsskatteretten (014.718.LSR) om overflytning af avance fra nye biler til brugte biler og 

dermed frafalde lignende sager mod andre autoforhandlere? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Landsskatterettens afgørelse, offentliggjort i SKM2014.718.LSR, er ikke blevet indbragt 

for domstolene. 

 

SKAT er ved at gennemgå andre afgjorte sager med henblik på at vurdere, om der findes 

lignende sager, som skal genoptages på baggrund af Landsskatterettens afgørelse.” 
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